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Vårt främsta mål, är att Hallsta Ridklubb ska vara det självklara valet, såväl för ridskoleelever som för träning 

och tävling för ryttare med egen häst.  

Därför strävar vi i allt vi gör efter att utveckla föreningen och dess verksamhet för att möta av de krav och 

önskemål som ställs av våra medlemmar och besökande.  

STYRELSEN 
• Vi arbetar för att återetablera en stabil ekonomi och därigenom kunna öka innehållet i och kvaliteten på 

vårt utbud. 

• Vi strävar efter att skapa en trygg miljö där alla som så önskar kan tillbringa sin fritid och utöva sin hobby.  

• Vi kommer att delta i Västmanlands Ridsportförbunds och RF-SISUs aktiviteter och utbildningar, samt 

fortsätta samarbetet med RF SISU vid föreningens samtliga arrangemang och aktiviteter  

• Vi kommer fortsätta arbete med verksamhetsstrategi och -planering under 2024 

• Självfallet ska vår värdegrund finnas med i verksamheten på alla nivåer!  

RIDSKOLA 

PERSONAL   

Vi kommer fortsätta jobba för en god arbetsmiljö, och tillsammans verka för att vi ska ha en trivsam, 

inspirerande och attraktiv arbetsplats. Våra anställda kommer att delta på fortbildningar både internt och 

externt. 

HÄSTAR   

Vi kommer fortsätta att lägga värdefull tid på våra hästar. Att sjukgymnastisera, vidareutbilda och skola våra 

hästar gör att de blir hållbara och trevliga för våra elever att rida på. Vi planerar att ha 29 hästar i 

verksamheten, varav några av dessa är yngre och inte går fullt.   

 

Vi väntar 2 föl i vår, och hoppas kunna seminera 2 ston igen.  

VERKSAMHET   

Då vi startar året med färre elever än väntat kommer fokus att vara att locka fler till ridskolan. Målsättningen 

är att ha runt 400 uppsittningar/vecka, och att de flesta av hästarna som deltar på extra kurser och 

klubbtävlingar med mera blir bokade. 

TÄVLING 
Kommer arrangera 5 dressyrtävlingar under 9 dagar, och 4 hopptävlingar under 12 dagar. Vara av 1 

dressyrtävling är ett meeting och 2 hopptävlingar är meeting.   

Planerar att involvera tävlingsryttarna att vara funktionärer antingen en heldag eller två halvdagar.   

I december ska vi prova att ha en kvällstävling för att se om intresset finns.   

SPONSRING 
Jobba vidare med att hitta nya sponsorer och se till att de sponsorer vi har exponeras på bästa sätt. Ska 

sammanställa vilka olika bidrag som går att söka årligen och göra en långsiktigt plan för hur dessa kan sökas 

på bästa sätt framöver. Särskilt titta på möjligheten att hitta sponsring för leasing av en B-kortsbil till 

ridskolan.  

UTHYRNING 
Hyra ut anläggningen löpande under året så mycket som möjligt utöver ordinarie verksamhet. Hitta någon 

som kan vara ansvarig för uthyrningsverksamheten. 



 

 

ANLÄGGNING 
2024 siktar vi på att bli ett bra år för HARK och anläggningen, vi måste vrida och vända på alla stenar då vi 

har en otroligt tuff budget. Men vi inser också att anläggningen samt hästarna är det viktigaste vi har, så det 

är så klart ett prioriterat område.  

Vi vill bli fler i anläggningsgruppen, vi ska sätta så att vi ha en återkommande tid varje vecka där vi kan 

samlas och göra saker. Mycket roligare att göra saker tillsammans!  

• Få till bättre deltagande på våra arbetsdagar.  

• Få klart allt kring lösdriften, stängsel och ligghall  

• Fortsätta arbetet kring energibesparande åtgärder  

• Se över bevattningslösningar så vi kan minska vår vattenförbrukning  

• Fortsätta underhålla och ordna med diken för att ha en fungerande dränering.  

• Hjälpa till med barackrenovering  

• Fortsätta arbetet med ridslingan  

• Renovera upp domarvagnen samt vattenvagnen  

Och som vanligt allt annat som händer och sker på anläggningen, tävlingar, småfix, plogning, sandning, 

sladdning, skötsel av hagar och övriga ytor och så vidare. Försöka komma bort från akuta behov, till mer 

förebyggande, ett ganska ambitiöst mål.    

Vi ser även fram emot ett fortsatt bra samarbete med vår vaktmästare, då den rollen bara är 50% så kommer 

det fortsatt krävas mycket där när det gäller samarbete. 

UNGDOMSSEKTION 
HARKUS plan för kommande år är att vi färdigställa HARKUS-rummet för att vi kan kunna utnyttja det 

utrymmet så effektivt som möjligt. Styrelsen vill samla in pengar för att kunna köpa nya västar till styrelsen 

samt pikeér eller t-shirts till ledargruppen, genom antingen försäljning eller extra aktiviteter. HARKUS vill 

fortsätta arrangera aktiviteter ungefär 1 gång i månaden, utifrån de förslag som inkom under teoriträffarna 

hösten 2023. Styrelsen vill arrangera fler teambuildnings, varav några av dem tillsammans med 

ledargruppen. 

MEDLEMSKOORDINATORER 
Klubbkläder  

Fortsätta försäljningen utav klubbkläder. Kolla om behovet finns att beställa hem nya.   

Medlemskoordinatorer  

• Genomföra HARK-galan i januari  

• Utvärdera galan   

• Genomföra 2 Hark event, ett under våren och ett under hösten  

• Följa upp arbetet med ridgruppernas ansvarsområden  

• Ordna resa till SIHS   

• Kalla till kvartalsträffar 

INTERIÖR 
• Fräscha upp utvalda delar av anläggningen  

• Rensa och röja där behovet finns 

• Renovera barackerna för läger- och uthyrningsverksamhet 



 

 

WEBB OCH IT 
Webb och IT har inga akuta behov för tillfället och kommer vi kommer jobba med löpande underhåll och 

förbättringar efter de behov som uppstår under året.  

FÖRSÄLJNING 
Planen för 2024 är att fortsätta ha minst en försäljning per kvartal och att delta i den årliga julmarknaden 

uppe vid Skantzen. Sälja bingolotter till jul och nyår samt svenskaspels julkalender.  
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